
OPINIE 

Onvolledig geïnformeerd over het Roomburgerpark 
Geachte wethouder North, 

Het Roomburgerpark houdt de ge 
moederen nog steeds bezig. Ik was 
een van die deskundigen (met Heli 
as Udo de Haes en Rinny Kooi) wiens 
advies is genegeerd. Ik ben geen 
buurtbewoner van het Roombur 
gerpark, maar iemand die zich zor 
gen maakt over de verstening van 
Leiden en de continue bomenkap. 
Een voorbeeld daarvan is de kap van 
67 bomen die moeten plaatsmaken 
voor een plastic kunstgrasveld in 
het Roomburgerpark. 
Onbegrijpelijk dat een meerder 

heid van de raad hiermee akkoord 
dreigt te gaan. Bij de vaststelling van 
de 'richtinggevende keuze: is een 

amendement van GroenLinks aan 
genomen. Dat stelt dat een extra 
hockeyveld er alleen kan komen als 
1) de biodiversiteit en de ecologische 
waarden aantoonbaar worden uit 
gebreid, 2) de klimaatadaptatie aan 
toonbaar wordt verbeterd en 3) de 
ongestoordheid / prettige parkbele 
ving tenminste gelijk blijft of wordt 
verbeterd. 
Dat is allemaal niet aangetoond. 

Er is zelfs geen begin mee gemaakt. 
Wat je dan natuurlijk moet doen is 
elk van die voorwaarden meetbaar 
maken, de nulsituatie en de nieuwe 
situatie beoordelen en vaststellen of 
je de verbetering aangetoond vindt. 
Voor biodiversiteit kun je denken 
aan de toename van het aantal bij- 

zondere inheemse planten en die 
ren of bijzondere habitats. Voor de 
'ongestoorde parkbeleving' kun je 
het huidige geluidsniveau en de 
lichtvervuiling meten en die verge 
lijken met de nieuwe situatie, met 
hekken, lichtmasten en tribunes. 
Het heeft geen zin om dit onderzoek 
pas na vaststelling van het inrich 
tingsvoorstel te doen, dat is mosterd 
na de maaltijd. 

Inventarisatie 
In ons rapport zijn we hier uitge 
breider op ingegaan. We hebben 
zelfs al een begin gemaakt van de in 
ventarisatie van de flora en fauna, 
met gebruikmaking van diverse on 
afhankelijke bronnen. Dit is alle- 

maal niet gebruikt en het is ook niet 
aan de raadsleden gestuurd. Het in 
richtingsvoorstel is slechts geba 
seerd op een zeer onvolledige quick 
scan van een extern bureau. Neem 
de vogels - daarin ben ik deskundig. 
Van de aanwezige soorten worden 
alleen de huismus en de ijsvogel ge 
noemd, niet alle andere die we er 
aangetroffen hebben. Dat zou ook 
niet kunnen aangezien de inventari 
satie op één dag in oktober 2019 is 
gebeurd. In de herfst zingen er wei 
nig vogels kan ik u vertellen. 
De raadsleden zijn dus onvolledig 

geïnformeerd. Het inrichtingsvoor 
stel is ook verder veel te optimis 
tisch over de verbetering van de bio 
diversiteit. 

Je kunt niet met groene daken, 
boomspiegels, geveltuintjes, jonge 
boompjes, groene parkeerplaatsen 
enzovoorts een robuust park com 
penseren, laat staan verbeteren. Je 
kunt immers ook niet een bos com 
penseren door alle bomen verspreid 
over de stad te verplaatsen. Dan ver 
dwijnt een compleet ecosysteem. 
Biodiversiteit hangt namelijk sa 
men met de omvang van een aan 
eengesloten stuk groen. Hoe groter, 
hoe meer planten en dieren. Dat wil 
het college, dat zo graag voor groen 
in de stad wil opkomen, maar niet 
begrijpen. 
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